



5天4夜

香港+双主题乐园+ 昂坪360



Tour Code: HHW



★风味餐: •避风塘炒蟹 •莲香居点心

精简行程:

观光景点:

第一天 抵达香港

(机上用餐/晚餐)

- 女人街
- 钟楼+维多利亚港景色
- 3D 博物馆
- 太平山
- 杜丽莎蜡像馆

酒店: 悦来酒店或同级

第二天 香港 (-)

- 迪斯尼乐园

(含酒店接送)

酒店: 悦来酒店或同级

第三天 香港 (早/午/晚餐)

- 金紫荆广场
- 浅水湾
- 香港仔渔村
- (游船自理)
- 昂坪360(含缆车)
- 东涌东荟城购物

酒店: 悦来酒店或同级

第四天 香港 (-)

- 海洋公园

(含酒店接送)

酒店: 悦来酒店或同级

第五天 香港-回程

(机上用餐)

购物站: 药材店, 珠宝店

行程次序, 以当地旅社安排为准。



金紫荆广场(香港)



香港仔渔村



昂坪360

香港

- **女人街** - 位于旺角, 是香港热门的露天集市, 也是一众时装迷搜购时装服饰的热点, 外国游客必到的购物地点
- **香港仔渔村** - 香港仔是香港岛南端的一个渔村, 拥有浓厚的渔港特色, 使它至今乃旧是受众多游客喜爱的旅游观光之地, 来此一游的人们更看重的是香港仔渔村与港湾共生的诗画之境, 闻名遐迩的珍宝海鲜舫也坐落于此。
- **金紫荆广场** - “永远盛开的紫荆花”雕塑 - 矗立于香港会议展览中心新翼海旁的博览海滨花园内。
- **浅水湾** - 浅水湾的海岸线蜿蜒曲折, 宛如一弯新月。绵长的海滩, 宽阔的滩床, 幼细柔软的沙子, 平静如镜的海面, 使她成为香港最美丽的海滩之一。
- **昂坪360** - 昂坪360, 是香港一个连接大屿山东涌及昂坪的索道系统——昂坪缆车及其相关的旅游设施昂坪市集等。昂坪缆车是世界上营运距离最长的索道系统, 2006年9月18日正式通车。
- **海洋公园** - 是世界最大的海洋公园之一, 拥有东南亚最大的海洋水族馆及主题游乐园, 凭山临海, 是访港旅客最爱光顾的地方, 不仅可以看到趣味十足的露天游乐场, 海豚表演, 还有千奇百怪的海洋鱼类, 高耸入云的海洋摩天塔, 更有惊险刺激的越矿飞车, 极速之旅等等。
- **迪斯尼乐园** - 莅临香港迪士尼乐园与迪士尼朋友见面、畅玩惊喜互动项目、欣赏大型巡游及烟花汇演, 还有投入多姿多彩的节庆及主题节目! 走进迪士尼乐园, 仿佛让您暂时远离现实世界, 走进缤纷的童话故事。



迪斯尼乐园



海洋公园



避风塘炒蟹

出发日期:

航班行程:

	團費	機場稅及 燃油附加費	小費	旅行社 代收費	簽證	旅行 保險	總數
成人							
小孩							

Travel Agent:



5D4N

HONG KONG + TWO THEME PARK + NGONG PING 360



Tour Code: HHW



★ Special Cuisine :
• Typhoon Shelter Crab Dinner
• Lin Heung Kui Dim Sum

Schedule:

D1 ARRIVAL-HONG KONG

(MOB / D)

- Lady Street
- Clock Tower & Victoria Harbour
- 3D Museum
- Victoria Peak
- Madame Tussaud's Wax Museum

Hotel: Panda Hotel or similar classes

D2 HONG KONG (-)

- Disneyland Tour
(Include Hotel Return Transfer)

Hotel: Panda Hotel or similar classes

D3 HONG KONG (B/L/D)

- Golden Bauhinia Square
- Repulse Bay
- Aberdeen Fishing Village (Exclude : Boat Ride)
- Ngong Ping 360 Tour (Include Cable Car)
- Tung Chung Citygate Factory Outlet

Hotel: Panda Hotel or similar classes

D4 HONG KONG (-)

- Ocean Park Tour
(Include Hotel Return Transfer)

Hotel: Panda Hotel or similar classes

D5 HONG KONG-DEPARTURE (MOB)

Shopping Shop :
Ginseng shop, Jewelry shop

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:



Golden Bauhinia Square (Hong Kong)



Aberdeen Fishing Village



Ngong Ping 360

HONG KONG

- **Lady Steert** - is a must visit destination for fashion lovers with an eye for bargain-priced clothing.
- **Aberdeen Fishing Village** - Aberdeen, Hong Kong Island, the southern tip of a fishing village, has a strong fishing features, it has been used by many tourists is the favorite place for tourist to visit this one is that people pay more attention to the fishing village of Aberdeen Poetry and Harbour symbiosis of the environment, the world famous Jumbo Floating Restaurant is also located here.
- **Golden Bauhinia Square** - located outside the Hong Kong Convention and Exhibition Centre on the Wan Chai waterfront marks the most significant occasion in Hong Kong's history.
- **Repulse Bay** - is one of the most famous beaches and it is situated in the southern part of Hong Kong Island, it is the most amazing bay in the region.
- **Ngong Ping 360** - Ngong Ping 360, Hong Kong is a connection Tung Chung and Ngong Ping Ngong Ping Skyrail cableway system —its tourist facilities and other related Ngong Ping Village. Ngong Ping Skyrail cableway system operator is the longest in the world, September 18, 2006 officially opened.
- **Ocean Park** - Southeast Asia's largest amusement park. An observation deck offering fantastic views of the South China Sea (Ocean Park Tower), and Ocean Theatre, where one can observe performances several times daily involving sea lions and marine dolphins. Ocean Park is proud to welcome its latest residents from the temperature forest of Mainland China – the cuddly giant pandas.
- **Disneyland** - The park consists of four themed areas: Main Street, U.S.A., Fantasyland, Adventure land, and Tomorrow land. The theme park's cast members speak in Cantonese, English, and Mandarin.



Disneyland



Ocean Park



Typhoon Shelter Crab Dinner

Departure Date:

Flight :

	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total
Adult							
Child							

Travel Agent: